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»آن ها مرا دوست داشــتند« به کارگردانی محمدرضا رحمانی پس از انجام صداگذاری، موسیقی و 
تدوین مجدد، فیلم با ورژنی کاملا متفاوت نسبت به نســخه به نمایش درآمده در جشنواره فیلم فجر 
به زودی در سینماهای سراسر کشور اکران خواهد شد. این فیلم در زمان نمایش در جشنواره فیلم فجر 
چهل و یکم مورد توجه منتقدان و مردم قرار گرفت و در دو رشــته بازیگر نقش مکمل )امیر جعفری( و 
بهترین طراحی گریم )امید گلزاده( نامزد دریافت سیمرغ بلورین شد. امیرحسین آرمان، امیر جعفری، 
نسیم ادبی، شهرام قائدی، لیلا بلوکات، هادی تسلیمی، مهسا اسماعیلی و... بازیگرانی هستند که در »آن ها 

مرا دوست داشتند« به ایفای نقش پرداخته اند. 

با توجه به درخواست های مکرر فیلمسازان سراسر کشور، مهلت نام نویسی و ارسال آثار  برای شرکت 
در بخش ملی چهل ویکمین جشنواره بین المللی فیلم کوتاه تهران، به مدت ده روز تمدید شد.

با توجه به تقاضای تمدید مهلت ارسال آثار از ســوی فیلمسازان و با توجه به این که بخش زیادی از 
فیلمسازان کشور، با تاخیر در مراحل ساخت آثار خود مواجه شده اند و اکنون در مرحله پس تولید این 
آثار هستند، دبیرخانه جشنواره بین المللی فیلم کوتاه تهران مهلت نام نویســی و ارسال آثار را تا 10 
مردادماه 1403 تمدید کرد. چهل ویکمین جشــنواره بین المللی فیلم کوتاه تهران به دبیری مهدی 

آذرپندار از ۲۷ مهر تا ۲ آبان 1403 برگزار می شود./صباخبر

تمدید مهلت ارسال آثار به جشنواره فیلم کوتاه تهرانفیلم آن ها مرا دوست داشتند، اکران می شود

مهدی ســجاده چی، فیلمنامه نویس و عضو هیات انتخاب 
نخســتین رویــداد اســتارت آپی فیلمنامه نویســی درباره 
دشــواری هایی که جوانان علاقه مند به ســینما برای ورود به 
فضای حرفه ای ایــن هنر دارند، گفت: هیــچ کجای دنیا تمام 
علاقه مندان سینما جذب این حوزه نمی شوند و همواره نسبت 
نابرابری بین علاقه مندان کار حرفه ای و کســانی که به فضای 
کار وارد می شــوند، وجود دارد و این گریزناپذیر است. او ادامه 
داد: در این شرایط مهم این اســت که هر کسی در هر نقطه از 
کشور بخواهد کاری انجام بدهد، راهکار مشخصی پیش روی 
خود داشته باشد و بداند لازم است که چه مسیری را طی کند. 
ســجاده چی با ابراز خوشــنودی از برگزاری نخستین رویداد 
استارت آپی فیلمنامه نویسی افزود: درباره هنری مانند سینما 
وجود چنین رویدادهایی اهمیت بسیاری دارد زیرا سبب می شود 
که حتی ناامیدترین افراد هم بدانند چنین فضاهایی وجود دارد 
که می توانند ایده های خود را ارایه بدهند و این شانس را دارند 
که توانمندی خود را بروز دهند. او در عین حال با اشاره به برخی 
از تصورات نادرست درباره ورود افراد به فضای حرفه ای سینما 
خاطرنشــان کرد: در هر حال برای کسانی که می خواهند یک 
شبه ره صد ساله بروند، معمولا راه بســته است و حتی اگر به 
واسطه برخی از آشنایان و روابط، بتوانند به این حوزه راه پیدا 
کنند، عموما این حضور مقطعی خواهد بود و این راه همواره باز 
نیست چون ضروری است که آن فرد از توانمندی لازم برخوردار 

و کننده کار باشد.
این فیلمنامه نویس توضیح داد: به طور کلی اســتارت آپی 
موفق تر است که فاصله کوتاه تری بین تلاش برای ورود به یک 

حرفه را تا درآمدزایی از راه آن ایجاد کند ولی ذات هنر و سینما 
این است که دورترین مســیر را میان نقطه شروع و رسیدن به 
درآمد دارد. به همین دلیل اگر به مفهوم هنر نگاه کنیم، سینما و 
هنرهای دیگر در پایین ترین حد ممکن و کمترین ظرفیت تحقق 
در رویدادهایی مانند استارت آپ ها را دارند که البته صفر نیست 
و همچنان نسبت به دیگر راه ها برای رسیدن به سینما، عملی تر 
است. سجاده چی خطاب به برگزارکنندگان این رویداد دو توصیه 
ارایه و تشریح کرد: دو راه کلی وجود دارد؛ اول اینکه تا جایی که 
می توانند این بودجه را به مدت چند ســال برای علاقه مندان 
سینما هزینه کنند تا طی چند ســال به بهره وری استارت آپی 
برســد. در شــرایط فعلی، با تغییر مدیران، مدیر جدیدی که 
می آید، کارنامه مدیر پیش از خود را بررسی می کند و درمی یابد 
که بودجه برای مدیران بالادســتی اهمیت بیشــتری دارد و 
می کوشد با برنامه دیگری پیش برود که بودجه کمتری مصرف 
کند مگر اینکه دوره مدیریت مدیــران خود را افزایش دهیم و 
مثلا مدیرانی 10 ســاله به کار بگماریم که بتوانند برنامه های 
خود را در بلند مدت پیش ببرند. این مدرس دانشگاه در پایان در 
توضیح دیگر توصیه خود به برگزارکنندگان رویداد استارت آپی 
فیلمنامه نویسی اضافه کرد: شکل دیگر استارت آپ ها این است 
که اگر در هر دوره موفق باشــد، برگزارکنندگان را به استمرار 
تشویق می کند. به این معنا که کافی است ۵ اثر در این رویداد به 
جریان تولید نزدیک شود و این آنچنان ارزش افزوده ای دارد که 
تمام هزینه های استارت آپ را جبران می کند که البته این مطلب 
هم به شرایط بستگی دارد چرا که کار هنر را افراد انجام می دهند 

و نه سیستم ها./فارس

مهدی سجاده چی:
رویداد استارت آپی فیلمنامه نویسی افراد را دلگرم می کند 


